
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 21/2/2024 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
   
   

ΘΕΜΑ:  «Χρέη των ναυπηγείων της Ελευσίνας προς το Πολεμικό Ναυτικό» 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Από την επαφή μας με εργαζόμενους των ναυπηγείων Ελευσίνας, διαπιστώσαμε ότι το εν 

λόγω ναυπηγείο έχει αναλάβει, από καιρό, την εκτέλεση κάποιων έργων για λογαριασμό του 

Πολεμικού Ναυτικού. Ως εκ τούτου, προκύπτει εύλογα το ερώτημα για το αν υφίστανται χρέη 

των ναυπηγείων της Ελευσίνας προς το Πολεμικό Ναυτικό, πόσα είναι ληξιπρόθεσμα εξ’ 

αυτών, το αν υπάρχει διακανονισμός για την εξόφλησή τους, καθώς και το εάν βρίσκεται σε 

εξέλιξη έργο ναυπήγησης, κατά την χρονική στιγμή υπογραφής της παρούσας για λογαριασμό 

του Πολεμικού Ναυτικού.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       
 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Υπάρχουν χρέη των ναυπηγείων της Ελευσίνας προς το Πολεμικό Ναυτικό, κατά την χρονική 

στιγμή υπογραφής της παρούσας, είτε ένεκα κακής εκτέλεσης πρότερα αναληφθέντος έργου, 

είτε ένεκα κατάπτωσης ρήτρας εξ’ αιτίας καθυστέρησης στην ολοκλήρωση συμφωνημένων 

εργασιών, είτε συρόμενα από παρελθούσες χρονικές περιόδους; Αν ναι, πόσα εξ’ αυτών είναι 

ληξιπρόθεσμα; 

2. Αν υφίστανται χρέη των ναυπηγείων της Ελευσίνας προς το Πολεμικό Ναυτικό, κατά την 

χρονική στιγμή υπογραφής της παρούσας, υπάρχει διακανονισμός για την εξόφληση αυτών; 

Αν ναι, τηρούνται οι προθεσμίες και οι καταβολές των συμφωνημένων ποσών στο σχετικό 

δοσολόγιο; 

3. Υπάρχει σε εξέλιξη έργο ναυπήγησης που εκτελούν τα ναυπηγεία της Ελευσίνας για 

λογαριασμό του Πολεμικού Ναυτικού, κατά την χρονική στιγμή υπογραφής της παρούσας; Αν 

ναι, ποιας χρήσης και κατηγορίας είναι τα ναυπηγούμενα σκάφη και ποιος είναι ο χρονικός 

ορίζοντας παράδοσής τους προς χρήση από το Πολεμικό Ναυτικό; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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